
Møteprotokoll 
 
 

Utvalg: Rondane-Dovre nasjonalparkstyre 
Møtested: E-post 
Dato: 06.02.2025 
Tidspunkt: 09:00 -  

 
 
 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ole Tvete Muriteigen Medlem SØR-FRON 
Anne Marie Olstad Medlem NORD-FRON 
Kristin Langtjernet Medlem FOLLDAL 
Kristian Ulen Medlem HAMAR 
Thomas Hisdal Eriksen Medlem RINGSAKER 
Kristin Teigen Medlem RINGEBU 
Magne Vorkinn Medlem DOVRE 
Even Moen Medlem STOR-ELVDAL 
Eldri Siem Medlem SEL 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Johannes Christian Wahl 
Gran 

Medlem IFK 

Ole Gustav Narud Medlem ÅMOT 
 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

   
 

Merknader: 

 
 
 

Øvrige frammøtte: 

Navn  

Trond Stensby  
Ingvild Skarsaune  

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i 
møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
 



  



Saksliste 

Utvalgs- 

saksnr 

Innhold Lukket Arkiv- 

saksnr 

ST 1/2025 Sak - uttalelse - Rondane-Dovre nasjonalparkstyre - 
utredning av organisering av verneområdeforvaltere 

 2024/13629 

 

ST 1/2025 Sak - uttalelse - Rondane-Dovre nasjonalparkstyre 
- utredning av organisering av verneområdeforvaltere 

Innstilling fra forvalter 

Rondane-Dovre nasjonalparkstyre uttaler seg slik til brev frå Klima- og miljødepartementet, 

datert 05.12.24: 

For å sikre brei folkeleg forståing for verneområdeforvaltning må ein ha dyktige og motiverte 

forvaltere, styremedlemmer med solid lokalkunnskap – alt basert på en oppdatert 

forvaltningsplan.  

Saksforberedelsene er omfattende, og saksmengda er stor.  

Det krev gode og effektive system forvaltarane kan vere ein del av (fagsystem, økonomi, arkiv 

– og ikkje minst likviditet), og det krev ein profesjonell arbeidsgjevar (rekruttering, 

lønn/personal, kompetanse, samlinger, oppfølging, m.m.) 

Det at forvaltarane er tilsette hos Statsforvaltaren kan gi utfordringer, men det kan også alle 

andre opplista alternativ.  

Dei siste åra har er ingen av våre styrevedtak påklaga av Statsforvaltaren, og i klager som går 

til direktoratet har styret fått medhald. Derfor tør vi påstå at vi er godt kalibrerte om ein modell 

som fungerer godt. 

Rolleforståing er sjølvsagt sentralt, og bør nok prioriterast enda høgare framover, men vår 

konklusjon er at det er langt fleire fordelar enn ulemper ved modellen vi har i dag. 

--- slutt på innstilling --- 

Saksprotokoll i Rondane-Dovre nasjonalparkstyre - 06.02.2025  

 

Behandling 

Enstemmig vedtatt som innstillingen fra nasjonalparkforvalteren, ved votering pr e-post: 

Even Moen 23.01.25 

Kristin Langtjernet 28.01.25 

Eldri Siem 29.01.25 

Thomas Hisdal Eriksen 29.01.25 



Magne Vorkinn 29.01.25 

Kristian Ulen 29.01.25 

Kristin Teigen 29.01.25 

Anne-Marie Olstad 03.02.25 

Ole Tvete Muriteigen 06.02.25 

  

Ikke mottatt e-post fra: 

Ole Gustav Narud 

Johannes Wahl Gran 

  

 

Vedtak 

Rondane-Dovre nasjonalparkstyre uttaler seg slik til brev frå Klima- og 
miljødepartementet, datert 05.12.24: 

For å sikre brei folkeleg forståing for verneområdeforvaltning må ein ha dyktige og 
motiverte forvaltere, styremedlemmer med solid lokalkunnskap – alt basert på en 
oppdatert forvaltningsplan.  

Saksforberedelsene er omfattende, og saksmengda er stor.  

Det krev gode og effektive system forvaltarane kan vere ein del av (fagsystem, 
økonomi, arkiv – og ikkje minst likviditet), og det krev ein profesjonell arbeidsgjevar 
(rekruttering, lønn/personal, kompetanse, samlinger, oppfølging, m.m.) 

Det at forvaltarane er tilsette hos Statsforvaltaren kan gi utfordringer, men det kan også 
alle andre opplista alternativ.  

Dei siste åra har er ingen av våre styrevedtak påklaga av Statsforvaltaren, og i klager 
som går til direktoratet har styret fått medhald. Derfor tør vi påstå at vi er godt kalibrerte 
om ein modell som fungerer godt. 

Rolleforståing er sjølvsagt sentralt, og bør nok prioriterast enda høgare framover, men 
vår konklusjon er at det er langt fleire fordelar enn ulemper ved modellen vi har i dag. 

 
 
 
 
 


